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23.11.2023. 
 
Дана 23.11.2023.године са почетком у 9,30 одржан је састанак  Заједнице блек бас 
клубова (ЗББК) онлине преко апликације ЗООМ. 
 
Предложена је допуна Дневног реда : тачка 4.  
 
Дневни ред:    

1. Такмичарска сезона 2023. 
     - извештај и анализа сезоне ( председник ЗБК Александар Поповић) 
     - евентуалне примедбе 
2. организација такмичења у сезони 2024. 

     -  предлози термина 

     -  такмичарске стазе за 2024. 

     -  домаћин такмичења за 2024. 

     -  судије ( организација суђења) 

3. Одлазак репрезентације на Светско првенство у Италији 2024. 

     - информисање присутних о Светском првенству у Италији  

4. Измена и допуна Правилника у дисциплини блек басс 

5. Разно  

 
На састанку су присуствовали представници следећих клубова ( 9 предствника од 15  
клубова): 
 

• Смуђ Пожаревац – Војислав Дедијер 
• Риболовац Нови Сад – Дарко Крстин 
• Лињак Опово – Слободан Етемовић 
• Меџик Фиш Сомбор – Дамир Милошевић 
• Банат Зрењанин- Бојан Бојанић 
• Риболовац Српски Милетић – Павле Лико 
• Јаз Беочин – Бижидар Бранков 
• Подунавље Бач – Срђан Павловић 
• Профи Формакс Крушевац -  Александар Поповић 

 
Састанку су присуствовали  председник Савеза Драган Бошковић и секретар Савеза 
Јасмина Стојановић 
 Утврђено је да постоји кворум за рад 9 од 15 клубова. 

Дневни ред једногласно усвојен. 



            1. Такмичарска сезона 2023. 
               - извештај и анализа сезоне ( председник ЗБК Александар Поповић) 

        - евентуалне примедбе Анализа текуће године; 
 

Председник ЗББК Александар Поповић је укратко изнео преглед завршене такмичарске 
сезоне у којој су се одржала 6 кола лиге  и  где није било неких већих проблема. Морали 
смо да променимо такмичарске терене због забране употребе мотора на теренима Бајски 
канал и Купусиначки Дунавац али је све протекло без проблема и на заменским теренима. 
И даље покушавамо да решимо проблем  око забране употребе мотора, Савез је упутио 
све неопходне захтеве и молбе па се надамо да ће овај проблем бити ускоро решен.  
Наша репрезентација је учестовала и на Светском првенству које се одржавало у Португалу 
али је нажалост резултат веома лош. Лошем резултату је допринела и лоша организација 
СП ( чамац на ком се налази један наш пар остао је без горива на половини такмичења и 
сл.) 
 
            2. Организација такмичења у сезони 2024. 

               -  предлози термина 

               -  такмичарске стазе за 2024. 

               -  домаћин такмичења за 2024. 

               -  судије ( организација суђења) 

 

Предложени су следећи термини за одржавање лиге 2024.године: 
1.-2. коло – 22.-23.06.2024. 
3.-4. коло - 07.-08.09.2024. 
5.-6. коло - 28.-29.09.2024 
 Што се тиче такмичарских стаза, конкурс се расписује почетком фебруара наредне године 
а до тада имаћемо и повратну информацију у вези наших молби поводом  забране 
употребе мотора на чамцима. 
Потебно је да се оспособи  још неколико судија за ову катргорију па се позивају сви 
заинтересовани да поднесу пријаву за плогање савезу. 
 
           3. Одлазак репрезентације на Светско првенство у Италији 2024. 

               - информисање присутних о Светском првенству у Италији  

 
Обзиром да је ове године остварен лош резултат на Светском првенству , репрезентација у 
овој дисципли се ипак налази на списку  могућих  учешћа само из разлога јер се следеће 
године одржава и Италији а  то је  дестинација која је  нама најближа јер се ова такмичења 
махом одржавају у Америци, Мексику, Јужној Африци и сл. 
У наредном периоду  ће свим такмичарима који имају статус репрезентативаца бити 
послати захтеви за изјашњавањем  о прихватању плаћању доплате за СП.  
      
 
       



            4. Измена и допуна Правилника у дисциплини блек басс 

Изменом Правилника  у јануару наредне године биће уведене квалификације, па ћемо на 

тај начин добити двостепени систем такмичења. Такође ће бити дозвољена измена 

такмичара током такмичења а не само из медицинских разлога како је сада регулисано 

Правилником. 

 

2. Разно 
Бојан Бојанић је предложио да се избор за репрезентацију врши на основу бодовања 
трогодишњег циклуса такмичења. Председник Драган Бошковић сматра да тај предлог 
односно начин бодовања није добар јер ускраћује могућност борбе за улазак у 
репрезентацију сваком ново пријављеном такмичару односно екипи. Одлучено је да Бојан 
Бојанић уради једну  детаљну анализу и да се о том  предлогу дискутије у неком наредном 
периоду.     
 
 

 Састанак завршен у 10.30.                                             Председник ЗББК 
                                                                                            Александар Поповић                                        
 

       


